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......NNiiee  ssaammąą  pprraaccąą  lleekkaarrzz  żżyyjjee..  MMiiaałłeemm  2200  lluutteeggoo
pprrzzyyjjeemmnnoośśćć  wwzziięęcciiaa  uuddzziiaałłuu  wwee  wwssppóóllnnyymm  pprrzzeedd--
ssiięęwwzziięęcciiuu  WWiieellkkooppoollsskkiieejj  IIzzbbyy  LLeekkaarrsskkiieejj  ii  sseekkccjjii
lleekkaarrsskkiieejj  PPoozznnaańńsskkiieeggoo  TToowwaarrzzyyssttwwaa  PPrrzzyyjjaacciióółł
NNaauukk..  TTyymm  rraazzeemm  wwiieecczzóórr  ppoośśwwiięęccoonnyy  bbyyłł  ttwwóórrcczzoo--
śśccii  KKrrzzyysszzttooffaa  KKoommeeddyy--TTrrzzcciińńsskkiieeggoo..  MMoogglliiśśmmyy
ppoossłłuucchhaaćć  wwyyssttąąppiieenniiaa  aauuttoorraa  bbiiooggrraaffiiii  KKrrzzyysszzttooffaa
KKoommeeddyy  pprrooffeessoorraa  MMaarrkkaa  HHeennddrryykkoowwsskkiieeggoo  ––
ddaawwnnoo  jjuużż  nniiee  wwiiddzziiaałłeemm  ttaakkiieejj  sswwaaddyy  ii  ttaakkiieejj  ppaassjjii..
TToo  oo  wwaarrssttwwiiee  ssłłoowwnneejj..  RRóówwnniiee  zznnaakkoommiittaa  bbyyłłaa
oopprraawwaa  mmuuzzyycczznnaa..  PPoo  rraazz  kkoolleejjnnyy,,  ccoo  mmnniiee  jjuużż  ttaakk
nnaapprraawwddęę  pprrzzeessttaałłoo  ddzziiwwiićć,,  zzoossttaałłeemm  bbaarrddzzoo  ppoozzyy--
ttyywwnniiee  zzaasskkoocczzoonnyy  ppoozziioommeemm  wwyyssttęęppuu  nnaasszzeeggoo
WWIILL--oowwsskkiieeggoo  zzeessppoołłuu  kkaammeerraallnneeggoo,,  kkttóórryy  pprrzzeedd--
ssttaawwiiłł  wwiiąązzaannkkęę  uuttwwoorróóww  KKoommeeddyy,,  aa  ttaakkżżee  ppooppiisseemm
ssoolloowwyymm  ppiieerrwwsszzeeggoo  sskkrrzzyyppkkaa,,  kkoolleeggii  PPrrzzeemmyyssłłaawwaa
MMuurraawwsskkiieeggoo,,  ggrraajjąącceeggoo  KKaapprryyss  PPoollsskkii  GGrraażżyynnyy
BBaacceewwiicczz..  NNaa  kkoonniieecc  wwiirrttuuoozzoowwsskkii  wwyyssttęępp  pprrooffeessoo--
rraa  PPrrzzeemmyyssłłaawwaa  MMiikkoołłaajjcczzaakkaa  zz  WWyyddzziiaałłuu  FFaarrmmaaccjjii,,
kkttóórryy  wwyykkoonnaałł  ddwwaa  uuttwwoorryy  KKrrzzyysszzttooffaa  KKoommeeddyy  oorraazz
bbaajjeecczznnąą  wwłłaassnnąą  wwaarriiaaccjjęę  KKoołłyyssaannkkii  zz  ffiillmmuu  RRoossmmaa--
rryy’’ss  BBaabbyy..

Pomysłodawcom tego spotkania – Katarzynie
Bartz-Dylewicz i Jerzemu Sowińskiemu – składam ser-
deczne podziękowania. Moim zdaniem już dzisiaj
można śmiało zachęcić do szukania informacji o kolej-
nym spotkaniu w pięknej sali PTPN i do udziału 
w nim. 

Moim zdaniem jest zbyt wcześnie, by odnosić się do
pakietu ustaw reformujących ochronę zdrowia, nad
którymi trwają prace w komisjach sejmowych. Śledząc
przebieg tych prac, trudno wyrobić sobie zdanie 
o ostatecznym produkcie. Zobaczymy, co życie przy-
niesie.

Moim zdaniem konieczne jest śledzenie zmian 
w przepisach prawnych, by nie spotykały nas niemiłe
(np. 1000 zł) niespodzianki. W poprzednim Biuletynie
oraz na stronie internetowej Izby można było znaleźć
szerokie omówienie zmian w przepisach dotyczących
sprawozdawczości utylizacji odpadów medycznych
autorstwa mecenas Anny Piotrowskiej-Musiał z obsłu-
gującej od niedawna Wielkopolską Izbę Lekarską Kan-
celarii Adwokatów i Radców Prawnych P.J.Sowisło &
Topolewski sp.k. Radzę nie lekceważyć tego obowiąz-
ku i czym prędzej stosowne sprawozdanie na obowią-
zujących drukach złożyć.

Dla mnie osobiście ostatnie dni były okazją do obser-
wacji funkcjonowania systemu ochrony zdrowia 
z innej perspektywy – z perspektywy łóżka szpitalne-
go. Po badaniach diagnostycznych okazało się, że mam
szanse jeszcze trochę pociągnąć i to w nienajgorszym
komforcie. Lekarzom i pielęgniarkom, którzy się mną
opiekowali, składam serdeczne podziękowania. Czeka-
jąc na badania czy też chodząc po korytarzu, „podsłu-
chiwałem”, co też mają do powiedzenia pacjenci 
i odwiedzający ich członkowie rodzin na temat szero-
ko rozumianej jakości świadczonych usług. Szczegól-
nie interesowały mnie oceny lekarzy i proszę mi wie-
rzyć, że niejednokrotnie o tym samym człowieku
wygłaszane były opinie skrajnie różne. Piszę o tym dla-
tego, że część kolegów zbyt mocno moim zdaniem
przejmuje się wpisami na swój temat na różnych porta-
lach internetowych. Kilka dni temu w „Gazecie
Wyborczej” ukazał się artykuł na temat oferty składa-
nej przez firmę PR, która za niewielką miesięczną
opłatą zapewniała dokonywanie pozytywnych wpisów
o zamawiającym usługę lekarzu, a także negatywną
propagandę w przypadku konkurencji.

Moim zdaniem powinniśmy o tym głośno mówić, by
do pacjentów, a przynajmniej do bardziej inteligentnej
ich części, dotarło, jaką wartość poznawczą mają por-
tale oceniające lekarza, zwłaszcza kiedy autorzy opinii
boją się ocenę opatrzyć własnym nazwiskiem. 

A może warto rozłożyć w poczekalni kserokopie
tego artykułu?

Moim zdaniem...
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